
 

 

 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ  

 Αθήνα, 6/10/2023 
 

 
Του:  Βασίλειου Βιλιάρδου, Βουλευτή Β’1 Βορείου Τομέα Αθηνών 
  
 

ΠΡΟΣ: Τον κ. Υπουργό Εθνικής Οικονομίας & Οικονομικών 

 Τον κ. Υπουργό Ανάπτυξης 
   

ΘΕΜΑ:  «Ανάγκη για περιστολή του ύψους των διατραπεζικών προμηθειών στις 

συναλλαγές με πιστωτική/χρεωστική κάρτα» 

 

Κύριοι Υπουργοί,  
 

Όπως πληροφορηθήκαμε από ιδιώτες, στον Κανονισμό (ΕΕ) 2015/751 του Ευρωπαϊκού 
Κοινοβουλίου και του Συμβουλίου της 29ης Απριλίου 2015, σχετικά με τις διατραπεζικές 
προμήθειες για πράξεις πληρωμών με πιστωτικές/χρεωστικές κάρτες, καθορίζεται ανώτατο 
όριο επιβολής προμήθειας ύψους 0,2% & 0,3% επί της συναλλαγής. Ωστόσο, μας 
καταγγέλθηκε ότι στην χώρα μας, ήδη από το 2017, τα τραπεζικά ιδρύματα απαιτούν 
πολλαπλάσια σχετική προμήθεια. Παράλληλα, σε απάντηση επί σχετικού με τα της παρούσας 
Κοινοβουλευτικού Ερωτήματος (αρ. κατάθεσης 7198/20.1.2017), που δόθηκε επί του θέματος 
τον Ιανουάριο του 2017, διαβάσαμε ότι ο Κανονισμός 751/2015/ΕΕ σχετικά με τις 
διατραπεζικές προμήθειες για πράξεις πληρωμών με κάρτες έχει γενική ισχύ και είναι 
δεσμευτικός ως προς όλα τα μέρη του και ισχύει άμεσα σε κάθε κράτος – μέλος (άρθρο 249, 
παρ. 2, της Συνθήκης των Ευρωπαϊκών Κοινοτήτων) από την ημερομηνία που o ίδιος ορίζει, 
χωρίς να χρήζει μεταφοράς στο εθνικό δίκαιο, ενώ, δηλώνεται, πώς αρμόδια Αρχή για τα 
εκτελεστικά μέτρα του Κανονισμού είναι η Διεύθυνση Χρηματοοικονομικής Πολιτικής του (τότε) 
Υπουργείου Οικονομικών. Εκ των παραπάνω, προκύπτουν εύλογες απορίες σχετικά με το αν 
όντως ανέχεται η κυβέρνηση και για ποιους λόγους μεγαλύτερο ύψος επιβαλλόμενης 
προμήθειας των τραπεζών στις συναλλαγές με πιστωτική/χρεωστική κάρτα από εκείνο που 
έχουν επιβάλει σχετικά οι ευρωπαϊκοί θεσμοί, επιβαρύνοντας πολίτες και επιχειρήσεις. 
 

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,       
 

 

Ερωτώνται οι κ. κ. Υπουργοί:  
 

1. Αληθεύει ότι τα τραπεζικά ιδρύματα της χώρας μας έχουν υπερβεί, εδώ και έτη, το όριο 

επιβολής προμήθειας που έχουν θέσει οι ευρωπαϊκοί θεσμοί στις συναλλαγές με 

πιστωτική/χρεωστική κάρτα, πλέον του ύψους του 0,2% & 0,3% επί της συναλλαγής; Αν ναι, 

ποιοι είναι οι λόγοι που έγινε ανεκτή αυτή η μη συμμόρφωση με τα υποδεικνυόμενα από την 

ευρωπαϊκή νομοθεσία στις χρεώσεις τραπεζικών προμηθειών των συναλλαγών με 

πιστωτική/χρεωστική κάρτα, που επιβαρύνουν τραγικά & αδικαιολόγητα τους Έλληνες πολίτες;  
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2. Αν αληθεύει ότι τα τραπεζικά ιδρύματα της χώρας μας έχουν υπερβεί, εδώ και έτη, το όριο 

επιβολής προμήθειας που έχουν θέσει οι ευρωπαϊκοί θεσμοί στις συναλλαγές με 

πιστωτική/χρεωστική κάρτα, πλέον του ύψους του 0,2% & 0,3% επί της συναλλαγής, θα 

επιβάλλετε, άμεσα, στις τράπεζες το ανώτατο όριο διατραπεζικής προμήθειας που έχουν 

επιβάλει μέσω του ανάλογου Ευρωπαϊκού Κανονισμού οι αρμόδιοι ευρωπαϊκοί θεσμοί επί των 

ηλεκτρονικών πληρωμών ανά συναλλαγή με πιστωτική/χρεωστική κάρτα, προς αποφυγή της 

οικονομικής αφαίμαξης των δοκιμαζόμενων από την ακρίβεια και την οικονομική δυσπραγία 

Ελλήνων πολιτών;   

3. Αν αληθεύει ότι τα τραπεζικά ιδρύματα της χώρας μας έχουν υπερβεί, εδώ και έτη, το όριο 

επιβολής προμήθειας που έχουν θέσει οι ευρωπαϊκοί θεσμοί στις συναλλαγές με 

πιστωτική/χρεωστική κάρτα, πλέον του ύψους του 0,2% & 0,3% επί της συναλλαγής, θα 

επιβάλλετε την επιστροφή, αναδρομικά, στους κατόχους καρτών που ζημιώθηκαν από την 

ανωτέρω αναφερόμενη καταχρηστική πρακτική, της παράνομα επιβληθείσας υπερβάλλουσας 

χρέωσης, βάσει του ανώτατου προβλεπόμενο από την ευρωπαϊκή νομοθεσία επιτρεπόμενου 

ορίου στις διατραπεζικές προμήθειες για πράξεις πληρωμών με κάρτες, με χρονικό ορίζοντα 

στην εν λόγω επιστροφή αναδρομικών την χρονική έναρξη ισχύος στην χώρα μας των άρθρων 

του Κανονισμού  751/2015/ΕΕ, που θέτουν ανώτατο όριο χρέωσης διατραπεζικής προμήθειας; 

 

Ο ερωτών βουλευτής 

 

ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ ΒΙΒΛΙΑΡΔΟΣ 

 

 

 




